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Abstract (en)
[origin: WO8401113A1] In a rotatingly symmetric container (10) with a vertical container axis (A) there is axially mounted from the top a plunger pipe
(40) connectable to a gas source. Under the plunger pipe (40) there is arranged a dish (16) which diffuses upwardly the gas introduced through
the plunger pipe (40) so as to displace the material (C) in the container (10). In an upper portion of the container (10) there is arranged a deflector
screen (56) about the plunger pipe so as to outwardly diffuse the material (C) upwardly carried by the gas. A gas outlet (26) is arranged above the
deflector screen (56), which is gas-pervious at least on some portions. Said apparatus is particularly appropriate to mix, dry, granulate, lacquer and/
or transform into pallets or pills a pulverulent or granular material.

Abstract (de)
In einen Behälter (10), der in bezug auf eine senkrechte Behälterachse (A) rotationssymmetrisch ist, ragt von oben her axial ein Tauchrohr (40),
das an eine Quelle für ein Gas anschließbar ist. Unterhalb des Tauchrohrs (40) ist eine Schüssel (16) angeordnet, die das durch das Tauchrohr
(40) zugeführte Gas nach oben umlenkt, um das Gut (C) im Behälter (10) zu bewegen. In einem oberen Bereich des Behälters (10) ist ein
Abweisschirm (56) rings um das Tauchrohr angeordnet, um das vom Gas nach oben mitgenommene Gut (C) nach außen umzulenken. Oberhalb
des Abweisschirms (56), der mindestens in einzelnen Bereichen gasdurchlässig ist, ist ein Gasauslaß (26) angeordnet. Die Apparatur eignet sich
zum Mischen, Trocknen, Granulieren, Pelletieren, Lackieren und/oder Dragieren pulvrigen oder körnigen Gutes.
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